## مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP

### PRESS RELEASE

"Golden Tower" participates in the American Express World Luxury Expo in Jeddah

12/08/2017

بيان صحفي

"البرج الذهبي" يشارك في معرض الفخامة العالمي - أميركان إكسبريس في جدّة

2017/08/12





JEDDAH: KINGDOM OF SAUDI ARABIA BRIEF OUTLINE

> "Golden Tower" participates in the American Express World Luxury Expo in Jeddah

#### **PROFILE**

For the third consecutive year, Solidere International will be presenting Golden Tower- its architectural landmark project on Jeddah's cornicheat the American Express World Luxury Expo, taking place at Ritz-Carlton Jeddah from 4-6 October 2017. The developers, Solidere International and Tameer Co. Ltd., have completed construction of the tower's total 48 floors. and are underway for fully installing all جدة: المملكة العربية السعودية لمحة تعريفية

"البرج الذهبي" يشارك في معرض الفخامة العالمي - أميركان إكسبريس في جدّة

نبذة سريعة

للسنة الثالثة على التوالي، تعرض شركة "سوليدير

انترناشونال" مشروعها الهندسي المشهود "البرج الذهبي" القائم على كورنيش جدّة ضمن فعاليات معرض الفخامة العالمي - أميركان إكسبريس الذي يستضيفه فندق الريتز- كارلتون جدّة، من 4 إلى 6 أكتوبر 2017.

فقد انتهت شركتا التطوير العقاري "سوليدير انترناشونال" و"التعمير المحدودة" من بناء البرج المؤلف من 48 طابقًا، وهما

## مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP

electromechanical works in preparation to complete and deliver the project by mid 2017.

The project is set to offer a unique living experience, featuring a distinctive main lobby with a nine-meter high ceiling, in addition to water features that bestow a sense of wellbeing and comfort. It will ensure complete privacy, with elevators linked to a private hallway for each apartment. All apartments in Golden Tower enjoy the same level of roominess, luxury and ceiling height, with areas ranging between 350 and 850 square meters. Moreover, they feature wide panoramic views through 50 to 100 meter glass facades that directly overlook the sea and corniche.

The residential tower offers services and facilities such as swimming pools, separate health clubs for men and women, and more than 2,000 square meters of landscape. It also features abundant parking spaces, separate drivers' rooms for each residential unit, and a water desalination and purification station, all while adhering to

بصدد إتمام تركيب كافة الأعمال الكهربائية والميكانيكية استعدادًا لإنجاز المشروع وتسلميه بحلول منتصف العام 2017.

يطمح هذا المشروع إلى تقديم تجربة إقامة فريدة من نوعها لقاطنيه، حيث يتميز بالبهو الرئيسي الاستثنائي الذي يرتفع سقفه لتسعة أمتار، إلى جانب التصاميم المائية التي تضفي على المكان إحساسًا بالرفاهية والسكينة. ولضمان الخصوصية التامة، تتصل المصاعد برواق خاص بكل شقة. وتتمتع كافة الشقق في البرج الذهبي بالمستوى ذاته من الرحابة والفخامة وارتفاع السقف، حيث تتراوح مساحاتها بين 350 و850 متر مربع. فيما تمنح الواجهات الزجاجية التي يتراوح طولها بين 50 و100 متر إطلالة بانورامية رائعة على البحر والكورنيش مباشرةً.

علاوة على ذلك، يقدّم البرج السكني العديد من الخدمات والمرافق مثل أحواض السباحة والنوادي الصحية المنفصلة للنساء والرجال، وأكثر من ألفي متر مربع من المساحات الخضراء. إلى جانب وفرة الأماكن الفسيحة لانتظار السيارات، وغرف منفصلة للسائقين بكلّ وحدة سكنية، ومحطة لتحلية وتنقية المياه، مع الالتزام الكامل ععايير السلامة والأمان الدولية.

# مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP

international standards in safety and security.

Hashtag: #WORLDLUXURYEX

الوسم: WORLDLUXURYEX#

**ENDS**:

نهاية البيان:

### **COMPANY (NOTES TO EDITORS)**

**About World Luxury Group:** 

World Luxury Group is the corporate head office for the executive production team of the World Luxury Expo series of events across the Middle East and Asia.

For more information:

الشركة (ملاحظات إلى المحررين)

نبذة عن محموعة الفخامة العالمية:

مجموعة الفخامة العالمية هي مكتب الشركة الرئيسي لفريق الإنتاج التنفيذي المسؤول عن تنظيم سلسلة وفعاليات معرض الفخامة العالمي في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا.

لمزيد من المعلومات:

enquiries@world-luxury-group.com

**ISSUED BY:** 

Press Office - World Luxury Group Additional image requests to:-

صدر البيان عن:

مكتب الصحافة - مجموعة الفخامة العالمية لطلب صورة إضافية، يُرجى الاتصال بنا عن طريق بريدنا الإلكتروني أو زيارة موقعنا الرسمى:-

<u>davidlewis@world-luxury-group.com</u> <u>www.world-luxury-group.com</u>